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     Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 
 

 

Κυκλώνω τις λέξεις που έχουµε δανειστεί από άλλες γλώσσες. 
 

 
 

  

 

 

 

 

Γνωρίζεις ότι το τελευταίο γράµµα µιας λέξης 
µπορεί να είναι είτε οποιοδήποτε φωνήεν  

( α, ε, ι, η, υ, ο, ω)  
π.χ. γάτα, νερό, µολύβι 

είτε ένα από τα σύµφωνα ν και ς.  
π.χ. ακούς , κάνουν 

 

 
 

 
 

Όνοµα: 

 

Να θυµάσαι ότι αν το τελικό σύµφωνο µιας 
λέξης δεν είναι ν ή ς τότε είναι ξένη λέξη 

 και την έχουµε δανειστεί από άλλη γλώσσα. 
 
 

 
 

ασανσέρ 

σεσουάρ 

καλοριφέρ κατοικία παιχνίδι 

πάζλ φερµουάρ ζακέτα 

σχολείο µαρκαδόρος πάρκινγκ θρανίο 

µοβ µπάσκετ ποδόσφαιρο αγώνας 


